
Vprašanje o
zakloniščih

V zadnjem času se vse pogosteje sliši vprašanje v
različnih krajevnih skupnostih kako je z zaklonišči. Na-
mreč, krajani smo dolinifinančno prispevati za zakloni-
šča, katerih fizično preprosto ni. Tako smo morali novo-
graditelji odšteti kar krepke milijone starih dinarjev, da
smo sploh pridobili gradbeno dovoljenje. Tisti, ki zahte-
vanih zneskov niso plačali, niso mogli graditi. Drugi spet,
ki so že postavili individualne gradnje pred uveljavitvijo
zakona o zakloniščih, pa morajo plačevati zahtevane
zneske, oziroma prispevke zdaj.

Vendar pa, pri nas v Vnanjih Goricah, ali pa morda
gledano širše, denimo tudi na Brezovici, zaklonišča ni, ali
pa smo krajani premalo poučeni, pa zanj ne vemo?

Zanima me naslednje: Če smo krajani morali prispe-
vati finančna sredstva za namene zaklonišča, zakaj ga
potem še nimamo? Kam se stekajo ta nemajhna finančna
sredstva in kdaj se bodo namensko porabila?

In še naslednje: Kam bi se v primeru potrebe sploh
lahko zatekli krajani Vnanjih Goric? Tolažba, da smo
zaklonišče plačali, je slaba tolažba.

VANJA FORJANIČ-RANKEL
VnanieGorice 312


